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Dotyczy ZDM,-AB.054.182.2024.MD 

 

W odpowiedzi napisano o przeglądach. 

Proszę podać datę pierwszego przeglądu i kolejnego. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- dlaczego widząc już problem z oznakowaniem poziomym przed wyborami nie 

podjęto decyzji o wskazanym w piśmie po mojej interwencji nowym zakresie 

usunięcia wad, tylko malowano farbą pasy na przejściach? 

- kto podjął decyzję o malowaniu farbą oznakowania poziomego przejść dla 

pieszych wiedząc o tym, że to przyniesie tylko efekt na czas wyborów? 

- kto wykonywał te prace? 
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